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§ 1
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 
 
 
Ordföranden öppnade mötet. Rådet önskade lägga till en punkt 
under "Övriga frågor" - Upprustningen av Prästgårdsparken. 
Därefter godkändes dagordningen.
 
Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro:
 
Närvarande medlemmar:
Christer Bertling, PRO
Gunnar Carlsson, SPF
Maria Renmyr, SPF
 
Ersättare:
Birgitta Airas, SPF
Lola Carlsson - SPF
Sune Pettersson, PRO
Torbjörn Sundsgård, SPF
 
Förhindrade:
Marianne Sundberg, PRO
Hans-Åke Lundgren, SKPF
Åke Lif, PRO
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§ 2
Val av justerare 

Sammanfattning av ärendet 
 
Christer Bertling PRO, ordförande och Torbjörn Sundsgård, SPF 
valdes att justera dagens protokoll. Justering av protokollet sker via 
mejl.
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§ 3
Aktuell information från förvaltningen 
 
 
Marja Kammouna, avdelningschef för äldreomsorg informerar:
 
 Covid-19 läget på våra äldreboenden - smittfria

Vi har inga smittade på våra äldreboenden. Det finns några 
få fall hos personalen men de håller sig hemma. Vi kommer 
att öppna mer men sakta beroende på smittoläget. Vi följer 
utvecklingen och rekommendationerna från 
Folkhälsomyndigheten.

 
 Frågor från pensionärsrådet

Marja Kammouna svarade på frågor om bl.a. 
Hövdingagården som finns att läsa under 5 paragraf i detta 
protokoll.

Solberga omsorgsboende har stor överkapacitet och ca en 
tredjedel av platserna står tomma. Förvaltningen kommer att 
lämna ett förslag till nämnden om avveckling av 
verksamheten vid årsskiftet.
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§ 4
Anmälan av protokoll 
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 29 april 2021
Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 
handlingarna.
 
KPR:s sammanträde 13 april 2021
Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 
handlingarna.
 
Rådet för funktionshinderfrågor 21 april 2021
Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 
handlingarna.
 
Pensionärsrådets sammanträde 21 april 2021
Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 
handlingarna.
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2021-05-19

§ 5
Kvarstående frågor 
 
 
 
 
 Kommande budgetarbete med lokaler i fokus typ 

Hövdingagården

Pensionärsrådet ville till protokollet anteckna följande:

"Pensionärsrådet kan inte acceptera försämrade lokalförutsättningar 
för våra pensionärsorganisationer. Innan förändringar sker av 
verksamheten i Hövdingagården skall andra lämpliga lokaler finnas 
tillgängliga för nuvarande grupper som har sin verksamhet förlagd 
dit.
I dagsläget måste stadsdelsförvaltning och nämnden bistå 
verksamma pensionärsorganisationer inom nämndens 
verksamhetsområde att hitta lämpliga lokaler till 
pensionärsorganisationerna. I dag råder en brist. Älvsjö 
Medborgarhus bör kunna inrymma pensionärsverksamhet på dagtid.
Vi vill veta var de ”träffpunkter” är belägna som beskrivs i flera 
tjänsteutlåtande som möjligen också skulle kunna nyttjas av 
pensionärsorganisationerna."
 
 Vårt yttrande över byggnationen Landsknekten 4-22 i 

Älvsjö

"Vårt yttrande över byggnationen Landsknekten 4-12 är att all 
nybyggnad skall vara anpassat för äldre med hiss och lämpliga 
närmiljöer, soffor mm."

 
 Förslag till annons om pensionärsaktiviteter i 

lokalpressen

Sekreteraren Daniela Eriksson ber Sandra Lind att ta kontakt med 
ordföranden Christer Bertling angående annonser.
 
 Extra medel till äldreomsorgen

Marja Kammouna informerade om att intäkterna har använts för 
finansiering av höjda löner och för att täcka kostnader för 
tomgångshyror.
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§ 6
Ärenden till stadsdelsnämnden 
 
 Förslag till detaljplan för Landsknekten 4 och 22

Vårt yttrande över byggnationen Landsknekten 4-12 är att 
all nybyggnad skall vara anpassat för äldre med hiss och 
lämpliga närmiljöer, soffor mm.
 

 Utegym i Långbro park

I vårt område kommer inom kort flera utegym att nybyggas. 
Här måste de kunna nyttjas av äldre. De som finns i nuläget 
är bra men viss utrustning alldeles för tung.
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§ 7
Övriga frågor 
 
Upprustningen av Prästgårdsparken
 
Pensionärsrådet ville till protokollet notera följande:
 
"Upprustningen av Sjörövarparken och Prästgårdsparken som bl.a. 
innefattar borttagande av ett stort antal friska träd har mötts av stark 
och berättigad kritik. Enligt uppgift har man med anledning av det 
nu pausat arbetet i Prästgårdsparken.
Arbetet med upprustningen är beräknat att pågå under så lång tid 
som ett år. Vecka 16 sattes stängsel upp runt hela parken.
Detta är djupt olyckligt då Prästgårdsparken är en uppskattad oas 
och nu under pandemin en nödvändig mötesplats för många 
Älvsjöbor.
Något arbete pågår dock inte i parken utan är för närvarande 
begränsat till Sjörövarparken. Det finns därför enligt SPR inget skäl 
att helt stänga av parken. Med tanke på dess stora betydelse för 
invånarna måste ev. avstängning kunna göras så att den inte 
onödigtvis begränsar allmänhetens tillgång. Detta inte minst med 
tanke på att arbetet beräknas komma att pågå under ett år.
Det torde vara fullt möjligt att sätta upp och flytta aktuella stängsel 
så att de endast gränsar av de områden som för varje tillfälle är 
föremål för arbete. SPR uppmanar därför stadsdelsnämnden att se 
till att möjligheten för allmänheten att vistas i Prästgårdsparken inte 
beskärs mer än vad som är absolut nödvändigt."
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